



ThyRF bestyrelse 19. Marts 2024 kl. 19.30 i DrageLy

1

Tilstede	Afbud
Jakob Anders Rikke Martine Gitte	Oli Christine

Mødestyrelse	
Mødeleder er	Gitte
Referent	Anders

Pkt. 1:	Siden sidst
-	Sidste møde - samtale Vi snakker lidt frem og tilbage om hvordan både vores interne og eksterne kommunikation er. Vi har set hinanden i øjnene og bestemt at passe lidt bedre på hinanden.

Opgave	Status	Ansvarlig	Fra dato	Deadline
årshjul	Færdig	Martine	11/7	
udvalg	Færdig	Martine	11/7	
discord	afventer	Rikke	11/7	
snakke med medlemmer	igang	Anders	11/7	
syning af teltposer	udgået	Jakob	22/8-23	
medlemsbetaling system + betaling	afventer	Anders	22/8-23	
udvalgs mail liste	igang	Gitte	19/9-23	



ThyRF bestyrelse 19. Marts 2024 kl. 19.30 i DrageLy

2

Opgave	Status	Ansvarlig	Fra dato	Deadline
årshjul	Færdig	Martine	11/7	
udvalg	Færdig	Martine	11/7	
kondition møde		Martine		
Thisted's 500 års købstadsjubilæum		Martine/Gitte		
online medlemskort	igang	Anders/Christine	19/9-23	
Indkøb poser telt	Igang	Jakob	28/2-24	
Tjækning af stoffer	Udgået	Gitte	28/2-24	
Tryghedspolitik	Igang	Rikke/Gitte	28/2/24	
Købstadsjubilæum		Martine/Gitte	19/03/24	Snart
Samværspolitik		Gitte	19/3/24	

Pkt. 2:	Status økonomi og materiel
-	Ønske om nykøb til Panatria (Gitte) Ønsker til nykøb til Panatria kroen Vi vurderer at give til omkring 18 stole og de dunke, de har brug for. Borde ser vi på til næste år.
-	Conventus update (Christine) Det koster omkring 3000 kroner om året at have medlemsbetaling over Conventus. Hvilket vi vurderer er dumt, når Bifrost tilbyder det gratis. De systemer Troels og christine har oprettet virker dog fint for vores lille forenings forbrug.
-	Forslag om grejkasser (Jakob) Jakob har fundet et godt tilbud på 4 kasser for 600. Det er billigt, han skal sige ja med det samme.

Pkt. 3:	Status medlemmer - antal og nyt fra medlemmer samt landsforening
---------	------------------------------------------------------------------



ThyRF bestyrelse 19. Marts 2024 kl. 19.30 i DrageLy

3

- **Forslag om stikvåben (Gitte)**
- Thyrf har ingen holdning til at sikre stikvåben. Det er 100% op til de enkelte udvalg hvad de tillader til deres spil.
Der er helt sikkert sket meget med sikkerhed iden for våben de sidste 20 år. Men det er altid de enkelte arrangører der står med ansvaret og dermed er det deres beslutning.

Pkt. 4: Status fra Udvalg samt eksterne henvendelser

- Udvalgsliste + mails

Panatria (Troels) -

Panatria har 3 underudvalg, styregruppen, plot gruppen og nu den nyoprettede visionsgruppe.

Skoven har godkendt deres datoer.

ESFROAG (Gitte Søe)

Bifrost (Rikke)

Magisk Mandag (Oli)

Hygge udvalg (Christine, Martine)

Stifinder (Emil)

Merlins Outcasts (Emil)

Emil er blevet ny udvalgsleder

Kursus - Udvalg (Gitte)

MiniESFROAG (Jakob)

Sidste miniesforag blev desværre aflyst, vi forventer at det kører igen næste år.

Juniorklubben (Jakob)

SoMe (Rikke)

Magiske Skoler (Anders)

Arbejder på højtryk. Vi håber på at vi kan starte til slutningen af året, men i hvert fald til starten af næste år. Lige pt er vi Rikke, Anders, Martine, Frederik og Palina med.

Admin (Troels)

Admin henstiller til at vi bruger thyrf kalenderen. Ting der er oprettet på facebook skal OGSÅ sendes til ham. Det skal vi blive bedre til.

Panatria og Mernins har ytre ønske om et koordinationsmøde over teams cirka en gang i kvartalet.

Vi bestemmer at Martine (med Gitte på sidelinjen) holder online møder cirka 2 til 3 gange i kvartalet.

Mailliste til udvalg:

Anders Toftdahl - anders@toftdahl.com

Jakob - Jakob_ask_foene@hotmail.com

Rikke - rikke_nielsen@live.dk



ThyRF bestyrelse 19. Marts 2024 kl. 19.30 i DrageLy

4

Christine - medlem@thyrf.dk
Martine - sjvmartine@me.com
Oli - Oli-vidstein@hotmail.com
Emil -
Troels Frostholt Søe-Larsen - troels@tordenild.dk
Gitte Frostholt Søe-Larsen - gitte@soe-larsen.dk
admin - Admin@thyrf.dk

- **Quendi - samarbejde - status**

Der er møde den 12 april i troa, vi venter stadig på indvitationen.

- **Thisted's 500 års købstadsjubilæum**

De holder noget i uge 32. Vores bekymring er, om vi har folk nok.

Vi bestemmer at vi laver en markedsstemling med riddere, slå af buk, tarot og så videre.

Efter det så holder vi et socialt arrangement som thyrf betaler (kun for dem der er med til at stå dernede)

Vi skal have flyers klar.

Martine bliver tovholder på projektet

Vi vil være i hvert fald 10 personer, 2 telte, 1 kampplads og vi vil være mellem kirken og museet.

Martine og Gitte sender mail til kommunen.

- **Møde med Pernille Handelsstandsforeningen. (Anders)**

Rikke og Anders har haft et dejligt kaffemøde Pernille fra Handelsstandsforeningen.

Vi er enige om at det er en god dør at have sparket ind, de kan blandt andet være behjælpelige med at indhente tilladelser til at afholde events i Thisted by eller andre specielle sites. Og utroligt mange andre ting.

Pernille Damsgaard, Handelschef THI & TDF (pernille@thistedby.dk)

- **Halvårs kontingent (Anders)**

Halvårs kontingent gælder for henholdsvis første og anden halvdel af året.

Anders sender Troels en mail, så det kan stå på hjemmesiden.



ThyRF bestyrelse 19. Marts 2024 kl. 19.30 i DrageLy

5

Pkt. 5:	Ideer, Udvikling
-	Samværs politik - Udkast Samværspolitik ThyRF 2024 Vi er ret enige om, at det er godt, dog med nogle små ændringer. Vi vil også præsentere det for vores udvalg, før det bliver vedtaget.
-	Kontakt - informationsansvarlig Det er Rikke og Anders ansvar at få lavet en pdf og postet den til facebook efter hvert møde.
Pkt. 6:	Kommende datoer
-	Workshop på Campus10 - 23 til 24 marts. (Martine)
-	Økodag - søndag 14. april Gitte, Jakob og Christian er selvskevne. Vi vil prøve at lokke flere med, da det kan være et oplagt sted at blive set af de yngste.
Pkt. 7:	Eventuelt
-	
Pkt. 8:	Dato for næste møde samt punkter til kommende dagsorden
-	Næste møde er 25. April https://docs.google.com/spreadsheets/d/1_5-jEZOWC3eyu_XjyDpXV4cVKNclvvl0A5kehsN4D5U/edit#gid=0
Pkt. 9:	Metakommunikation
-	Super godt men måske en halv time for langt. Vi skal være lidt mere skarpe med at afrunde.
-	